



Referat FU-møde d. 30. januar 2024 kl. 16.30 i "Huset"

Deltagere: René Thor Olsen (RTO) - Henrik Persson (HP) - Jens Risum (JR) - Vibeke Schmidt (VS) - Anders Lou Hendriksen (ALH) - Thomas Sørensen (TS) – Hanne Kryger (HK) - Sebastian Kriegel Opstrup (SKO).

- Sommerlejren opdatering:**

Den indvendige genopbygning er nu påbegyndt og forventes færdig ultimo juli. Herefter skal vi indhente ibrugtagningstilladelse. Det betyder, at vi reserverer udlejning i september til egne afdelinger og fra oktober til fremmede lejere.

VS var på lejren d. 29/1 for at aftale nærmere om placering af kontakter mv.

Det blev ved den lejlighed konstateret, at en radiator på sovesalen var utæt. Da Kolby for 2 år siden skulle aftappe vandet på anlægget, var der sket en fejl. René Thor Olsen har kontaktet Kolby som tager action på sagen.

Økonomien er fortsat uafklaret, men indtil videre ingen udbetalinger.

Alle de sendte ansøgninger om tilskud til jordvarme har ikke givet noget positivt resultat.

SKO undersøger om tilbud på jordvarme fortsat holder, med henblik på at få sagen i proces.

TS undersøger hvordan vi bedst kan få sløjftet den nuværende olietank og indhold.

Køkken og hvidevarer, intet nyt.
- Økonomi generelt:**

Det ser ud til at vi lander med et mindre underskud (ca. 50 tkr). Der udarbejdes regnskab og 2024 budget i løbet af et par uger.

CF-kontingent vil være uændret i 2024.

Badminton og Drengekorset har endnu ikke betalt CF kontingent for 2023. RTO rykker Badminton og JR Drengekorset.
- Administration:**

Opgørelse af elforbrug på lejren i 2022 og 2023 er endnu ikke sendt til refusion hos Topdanmark. Vi afventer den sidste regning vedr. december 2023, som kommer i næste uge.
- Brugerbestyrelsen:**

Der var et udmærket møde d. 8/1. I 2024 har vi BB-midler for 38 tkr.
- Aftale om Emdrupparken og fortrinsret:**

Cafeen: Christina har opsagt vores aftale til udløb 30.06.24. En fremtidig forpagter bliver taget op på næste FU møde. Selve dialogen med Kommunen er fortsat i gang. Vi har bolden med hensyn til et svar på forpagtningsafgiften.

Fordelingen af kunststofbanen ser tilfredsstillende ud nu, og vi forventer, at det fortsætter sådan i 2025.
- Vagtmand & Utryghed:**

Vi prøver stadig at lægge pres på kommunen for en generel ordning med en vagtmand.
- Huset:**

RTO har udfærdiget et sæt ordensregler for huset, som ALH vedlægger aftaler med nye brugere af huset.

Nøglekort. Der mangler respons fra flere afdelinger om de mange kort, der ikke længere bruges.
- Renovering af tennisbaner og klubhus:**

RTO orienterede FU om den forestående renovering, samt udvidelse af bane 3 og 4, som rykkes længere ned mod åen og gøres lidt bredere. Slagmuren nedlægges. Det gav ingen indvendinger. Når Tennis har mere konkrete planer om et evt. klubhus, skal CF igen inddrages.
- Hjortekærgrunden (Dybendalsvej 10!):**

RTO kontakter DDS Spejderne i Dyssegårds Kirken og gør dem klart at grunden tilhører os.
- Generalforsamlingen d. 13/3-24:**

JR og HP genopstiller.

Vagn bliver forespurgt om hvervet som dirigent.
- Datoer for FU- og HB-møder:**

Der blev aftalt FU d. 22 februar kl. 16.30
- Eventuelt:**

Vagn har udarbejdet et skrift om CF's historie i udkast. RTO, JR og FG mødes med ham.